
Rada školy pri ZŠ, Nobelovo nám. 6, 851 01 Bratislava

Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ, Nobelovo nám. č.6, Bratislava

Termín a čas: 27. február 2024, 16:00 hod

Miesto: ZŠ, Nobelovo nám.6, Bratislava

Prítomní: podľa prezenčnej listiny v prílohe č. 1

Program:

1. Privítanie PRÍLOHA_1 – Prezenčná listina

2. Prerokovanie podnetu od rodičov, adresovanom Rade školy a na Oddelenie školstva

MČ Petržalka, týkajúceho sa vysokej fluktuácie učiteliek na ZŠ Nobelovo námestie

3. Diskusia.

4. Záver.

K bodu 1

Predsedníčka rady školy pri ZŠ, Nobelovo námestie č. 6 v Bratislave p. Mária Sláviková

otvorila zasadnutie rady školy, privítala prítomných na mimoriadnom zasadnutí RŠ.

PRÍLOHU č. 1 tvorí zoznam prítomných členov.

K bodu 2

V úvode mimoriadneho zasadnutia RŠ p. Sláviková oboznámila prítomných členov

s programom mimoriadneho zasadnutia RŠ. Na úvod vystúpili rodičia pani Balážová a pani

Jerotijevič, ako predkladateľky podnetu, a vyjadrili sa k dôvodom podania podnetu od

rodičov, týkajúci sa vysokej fluktuácie učiteliek na ZŠ Nobelovo námestie 6, 851 01

Bratislava. Pod podnet sa podpísalo 43 rodičov z rôznych tried, nám ako RŠ tieto mená nie sú

známe. Rodičia žiadali prešetrenie situácie najmä v období 2022/2023 – súčasnosť.

Ako dôvod podania podnetu spomenuli najmä netransparentnosť financií - 2% z daní a ZRPŠ,

ťažkú komunikáciu s vedením, chýbajúce informácie ohľadom projektu – Ukrajina, vysokú

fluktuáciu učiteľov, prečo si učitelia nevedú triedy od prvého ročníka až po 4. ročník,

spomenuli nespokojnosť niektorých rodičov, až 95% z podpísaných pod podnet, ktorí majú

v úmysle preradiť svoje deti na inú školu a celkovo napätú situáciu na škole. Na



Rada školy pri ZŠ, Nobelovo nám. 6, 851 01 Bratislava

mimoriadnom stretnutí ďalej odznela aj pripomienka, prečo sa zvoláva mimoriadny TA, načo

sa hľadá vinník. Pani Poláková sa ďalej informovala na projekt IMPLEA – Ukrajina: čo je to

za projekt, kam pôjdu peniaze, akým spôsobom dostávali prostriedky a ako sa čerpali, kto a

ako pracoval s deťmi z Ukrajiny

Pri dotazoch ohľadom projektu IMPLEA odznela otázka: ,,Na základe čoho sa dopytujú

rodičia Rady rodičov na financie cez projekty?,, Pani Garanová informovala, že škola má

z projektu IMPLEA nulové čerpanie.

K financiám sa vyjadril p. Palaghy ako správca: Doteraz ho nikto neoslovil ohľadom fondu

2%, ohradil sa voči slovu netrensparentnosť, informoval, že na stránke školy bude uverejnené,

tak ako každý rok, že na čo boli prostriedky z 2% použité, tak isto tam bude uverejnené ako

prispieť 2% tento rok. Nadáciu riadi už niekoľko rokov, robí to s oduševnením, vedomím

a svedomím. V prípade ďalších otázok ponúkol, nech sa prídu osobne spýtať, čo bude môcť

im rád vysvetlí.

Pán Palaghy ďalej informoval prítomných, že po jarných prázdninách spúšťame nový systém

volania z vrátnice do ŠKD, školy. Vzhľadom k tomu, že to je nové, tak požiadal rodičov o

zhovievavosť, ak by sa vyskytli problémy, budeme sa ich snažiť čo najskôr vychytať a aj

odstrániť. Informáciu o tom ako systém majú používať, budú mať zverejnenú na EduPage.  

Finacie ZRPŠ – spravuje Rada rodičov.

K fluktuácii učiteľov sa vyjadrila p. riaditeľka Mgr. Renáta Trokšiarová. Dôvody odchodu

učiteľov v spomínanom období boli: odchod na MD, odchod do dôchodku, odchod z dôvodu

nenastúpenia na štúdium do 2 rokov, nakoľko p. učiteľke chýbala potrebná kvalifikácia,

odchod z dôvodu sťažnosti zo strany rodičov, osobné dôvody, či neplnenie si pracovných

povinností.

Čo sa týka vedenia si tried od prvého ročníka po štvrtý pani riaditeľka Mgr. Renáta

Trokšiarová, akceptovala požiadavky učiteľov.

Na pripomienku, prečo sa zvoláva mimoriadny TA, načo sa hľadá vinník, reagovala pani

Sláviková. Mimoriadny TA bol navrhnutý a odsúhlasený triednymi učiteľkami na 1. stupni, na

základe informácie z podnetu rodičov o vybičovanej atmosfére na prvom stupni. Mimoriadny

TA bol zvolaný aby si triedny učitelia 1. stupňa s rodičmi osobne vykonzultovali klímu

v triede a prípadné pripomienky. Nehľadáme žiadneho vinníka, našim cieľom je zistiť

spokojnosť/nespokojnosť zákonných zástupcov a ich detí v triedach. Každá z nás je
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profesionálka a pri vstupe do tried, prípadné problémy nechávame za dverami. Jediným

bodom TA bude klíma triedy.

Pán Horváth z MČ odprezentoval výsledky z dotazníkového prieskum ohľadom klímy školy.

Pani Garanová informovala prítomných, že výsledky prieskumu dostanú rodičia od MČ spolu

s odpoveďou na podaný podnet.

K bodu 3

Na záver sme sa zhodli, že komunikácia je najdôležitejším nástrojom vzájomného spolužitia.

Nakoľko triedny učiteľ je kľúčový a môže odhaliť potenciál jednotlivých detí, nájdime

miesto, kde to škrípe a skúsme spoločne, vzájomnou komunikáciou, úctou a toleranciou

hľadať riešenia. Všetkým nám ide v prvom rade o spokojnosť našich detí.

K bodu 4

Na záver sa p. Sláviková poďakovala členom Rady školy pri ZŠ, Nobelovo námestie 6

a prítomným hosťom za účasť na mimoriadnom zasadnutí Rady školy a všetkým prítomným

popriala pekný zvyšok večera.

PRÍLOHY:

PRÍLOHA č. 1 - Prezenčná listina

Bratislava 27. februára 2024

....................................................................................

Zapísala: Mgr. Mária Sláviková

predsedníčka rady školy

....................................................................................

Overila: Mgr. Michaela Gábrišová

podpredsedníčka rady školy


